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Zápis ze 17. jednání Finančního výboru ZMČ Praha 1 konaného dne 21. 08. 2024 

Přítomni: Bc. Giancarlo Lamberti – předseda FV 

  Stanislav Lazar – místopředseda FV  

Ing. Karel Tabery – člen FV 

Ing. Jakub Veselý – člen FV 

Ing. Marika Mocková – členka FV 

Mgr. Michal Vostřez – člen FV (pozdější příchod - 16:10) 

Omluveni:  JUDr. Pavel Marc LL. M. 

Neomluveni: X 

Přizvaní:  Tomáš Zbořil – asistent předsedy FV 

  Ing. Tomáš Heres – člen Rady MČ Praha 1 pro oblast financí a majetku  

Hosté:  X  

Zapisovatelka: Jolana Braunová – tajemnice FV 

Zahájení jednání:  16:00 

Ukončení jednání: 17:05 

1) Úvod  

Jednání zahájil předseda výboru v 16:00 a konstatoval, že jednání je usnášeníschopné. 

2) Schválení navrženého programu 

Předseda výboru představil členům navržený program. Nikdo k navrženým bodům neměl námitky. 

Hlasování číslo 198: Schválení navrženého programu 

FV schvaluje navržený program pro své 16. jednání. 

5 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

3) Volba ověřovatele zápisu 

Jako ověřovatele zápisu navrhl předseda výboru pana Stanislava Lazara. Nikdo neměl námitky. 

 

Hlasování číslo 199: Volba ověřovatele zápisu 

FV ZMČ P1 jmenuje ověřovatelem zápisu ze 17. jednání FV ZMČ P1 pana Stanislava 

Lazara. 

5 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 
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4) Schválení zápisu z 16. jednání 

Předseda se dotázal členů výboru, zda mají připomínky k zápisu. Nikdo k jeho obsahu nic nenamítal. 

Hlasování číslo 200: Schválení zápisu z 16. jednání. 

FV schvaluje zápis z 16. jednání výboru. 

5 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

5) Výsledky hospodaření MČ Praha 1 za 1. pololetí 2024, informace o mezitímní účetní závěrce 

MČ Praha 1 a o mezitímních účetních závěrkách příspěvkových organizací zřízených MČ 

Praha 1 sestavených k 30. 6. 2024 

Předseda uvedl bod a předal slovo tajemnici výboru, která členy důkladně seznámila s výsledky 

hospodaření městské části za 1. pololetí roku 2024, s mezitímními účetními závěrkami městské části 

za 1. pololetí roku 2024 a s mezitímními účetními závěrkami příspěvkových organizací městské části 

za 1. pololetí roku 2024. Dále proběhla krátká diskuse.  

Hlasování číslo 201: Výsledky hospodaření MČ Praha 1 za 1. pololetí 2024, informace o 

mezitímní účetní závěrce MČ Praha 1 a o mezitímních účetních závěrkách příspěvkových 

organizací zřízených MČ Praha 1 sestavených k 30. 6. 2024 

 

FV ZMČ P1 bere na vědomí výsledky hospodaření MČ Praha 1 za 1. pololetí 2024, 

informace o mezitímní účetní závěrce MČ Praha 1 a o mezitímních účetních závěrkách 

příspěvkových organizací zřízených MČ Praha 1 sestavených k 30. 6. 2024. 

 

5 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

6) Zásady a harmonogram pro tvorbu rozpočtu MČ Praha 1 na r. 2025 včetně návrhu směrných 

hodnot (limitů) pro tvorbu rozpočtu 

Předseda uvedl bod a společně s tajemnicí výboru seznámil členy s plánovaným harmonogramem 

pro tvorbu rozpočtu MČ Praha 1 pro rok 2025 a s návrhem směrných hodnot pro tvorbu rozpočtu 

na příští rok. 

Hlasování číslo 202: Zásady a harmonogram pro tvorbu rozpočtu MČ Praha 1 na r. 2025 

včetně návrhu směrných hodnot (limitů) pro tvorbu rozpočtu 

FV ZMČ P1 bere na vědomí a souhlasí se zásadami a harmonogramem pro tvorbu 

rozpočtu MČ Praha 1 na rok 2025 včetně návrhu směrných hodnot pro tvorbu rozpočtu. 

6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 
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7) Výsledky hospodaření za 1 - 7/2024 za hlavní a ekonomickou činnost 

Předseda v rámci bodu seznámil členy s výsledky hospodaření městské části za prvních 7 měsíců tohoto 

roku a poukázal na výborné plnění rozpočtu v rámci výnosů z nájemného, které činí 75 % schváleného.  

Hlasování číslo 203: Výsledky hospodaření za 1 - 7/2024 za hlavní a ekonomickou činnost 

FV ZMČ P1 bere na vědomí výsledky hospodaření za 1 - 7/2024 za hlavní a ekonomickou 

činnost. 

6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

8) Rozpočtová opatření MČ Praha 1, kterými se mění závazné ukazatele rozpočtu na rok 2024 – 

informace 

Předseda v rámci bodu uvedl informace ohledně přijatých rozpočtových opatření a předal slovo 

tajemnici výboru, aby s jednotlivými opatřeními seznámila členy. Následně proběhla diskuse. 

Hlasování číslo 204: Rozpočtová opatření MČ Praha 1, kterými se mění závazné 

ukazatele rozpočtu na rok 2024 – informace 

FV ZMČ P1 bere na vědomí rozpočtová opatření MČ Praha 1, kterými se mění závazné 

ukazatele rozpočtu na rok 2024. 

6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

9) Prominutí úroků u prodlení – NJ č. 1363/104, Krakovská 1363/12, P1 

Předseda uvedl bod a přednesl členům žádost o prominutí úroků z prodlení včetně odůvodnění žádosti. 

Po zvážení důvodů uvedených v žádosti se výbor jednomyslně shodl na doporučení vyhovět přiložené 

žádosti. 

Hlasování číslo 205: Prominutí úroků u prodlení – NJ č. 1363/104, Krakovská 1363/12, P1 

FV ZMČ P1: 

1.  bere na vědomí přiloženou žádost, 

2. doporučuje vyhovět přiložené žádosti. 

6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 
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10) Prodloužení nájemní smlouvy, prominutí nebo modernizace smluvní pokuty – NP Bílkova 

13,15/864 

Předseda výboru seznámil členy s doručenou žádostí a s platební morálkou subjektu k dnešnímu dni, 

kdy nájemce platí řádně a včas. Dále byli členové seznámeni s důvodem vzniku smluvní pokuty. 

S ohledem na příčinu se výbor jednomyslně shodl na odpuštění smluvní pokuty. 

Hlasování číslo 206: Prodloužení nájemní smlouvy, prominutí nebo modernizace smluvní 

pokuty – NP Bílkova 13,15/864 

FV ZMČ P1 doporučuje vzdát se práva na vymáhání smluvní pokuty za pozdní úhradu 

kauce. 

6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

11) Různé 

V rámci bodu různé předseda členy seznámil s aktuálním postupem a stavem restauračních 

předzahrádek v centru Prahy. Dále informoval členy, že si vyžádal aktuální souhrn pohledávek nad 

100 tis. s tím, že bude následně požádáno právní oddělení ÚMČ P1, aby doplnilo informace 

k jednotlivým případům. 

Na závěr jednání předseda výboru poděkoval všem členům za jejich účast a ukončil jednání v 17:05. 

 

Příští jednání výboru se bude konat na úřadě MČ Praha 1, v místnosti č. 212 dne 19. 9. 2024 od 16:00. 

Schválil: Bc. Giancarlo Lamberti, předseda FV ZMČ Praha 1 v. r. 

Zapsala: Jolana Braunová, tajemnice FV ZMČ Praha 1 v. r. 

Ověřil: Stanislav Lazar, místopředseda FV ZMČ Praha 1 v. r. 


